
Tjänsteskrivelse 2025-04-11 

 
Dnr: 24KS171  

Sida 1 av 2 
 

 
 Kommunstyrelsen 

Svar på medborgarförslag om TV-skärm i XL-Bygg Bergqvist Arena 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar och översänder det till förslagsställarna. 

Ärendebeskrivning 

Medborgarförslag gällande montering av TV-skärm i XL-Bygg Bergqvist Arena. 

Beredning 

I beredningen av ärendet har fastighetsstrateg Malin Johansson och förvaltningschef Daniel Eriksson 
deltagit.  

Kommunfullmäktige har överlämnat medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och 
beslut.  

Ärendet 

Medborgarförslaget är inkommet från Askersunds innebandyklubb, Askersunds gymnastikförening, 
IFK Askersund och Åmmebergs IF och innehåller förslag på en stor TV-skärm till XL-Bygg Bergqvist 
Arena. Syftet är att visa föreningarnas sponsorer och annan aktuell information t.ex. i samband med 
matcher. Sponsorer är en viktig del för föreningslivet. Föreningarna anger att de vill att så många som 
möjligt ska kunna vara medlemmar i föreningarna och att de vill hålla avgifterna låga. Låga avgifter 
kan göra att fler har möjlighet att vara aktiva. Det är en god ambition. 

Förening har framfört önskemålet till förvaltningen tidigare och fått svaret att det inte finns 
investeringsmedel samt att arenan ska vara neutral så alla nyttjare/hyrestagare känner sig välkomna. 
Endast kommunens sponsorer exponeras därför permanent. Föreningarna har tipsats om att använda 
mobila sätt att visa sina sponsorer på, t.ex. rollups, som de tar fram under sin bokning. 

Kommunen stöttar föreningslivet på olika sätt, bl.a. genom bidrag, och vill hjälpa föreningarna med att 
göra verklighet av detta förslag. En TV-skärm i XL-Bygg Bergqvist Arena ska kunna användas av 
samtliga nyttjare/hyresgäster och behöver därför tillhöra lokalen. Tillsammans föreslås föreningarna 
och kommunen bygga ett projekt kring detta på följande sätt: 

• Föreningarna finansierar TV-skärmen inkl. kostnad för monteringsarbete och därtill hörande 
kostnader såsom framdragning av el. 

• Kommunen tar hand om beställning, stöttar vid montering och tar hand om ägande och drift av 
TV-skärmen. Kommunen saknar just nu ekonomiska förutsättningar för att själva köpa in TV-
skärmen. 

Kontakt för att starta projektet är förvaltningschef Daniel Eriksson. Med i projektet kommer 
fastighetsstrateg Malin Johansson, fritidsutvecklare Malin Olsson och tekniker Anders Björkgren vara. 

 

Förvaltningen för kultur, evenemang  
och fritid 
 
Daniel Eriksson 
Förvaltningschef 

Tekniska förvaltningen 

 

Malin Johansson 
Fastighetsstrateg 
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Bilagor 

Medborgarförslag om TV-skärm i XL-Bygg Bergqvist Arena 
Förslag till svar på medborgarförslag om TV-skärm i XL-Bygg Bergqvist Arena 

Beslutet skickas till 

Förslagsställarna/föreningarna att. Emma Johansson, Linda Hamnqvist, Ulrika Bengtsson och Nils-
Eric Ström 
Förvaltningschef Daniel Eriksson 
Fastighetsstrateg Malin Johansson 
Kultur- och tekniknämnden 
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